

Բ Ո Վ Ա Ն Դ Ա Կ Ո Ւ Թ Յ Ո Ւ Ն

2. Մ. Հայրապետյան. Բազմապատիկ ինտերպոլիցիան H^∞ -ի ենթադասերում և ռացիոնալ կոտորակների բաղիսուքումը L^∞ -ի թույլ տոպոլոգիայում	81
1. 2. Հովհաննիսյան. Դիրիխլեի խնդրի ղեկավարում երկչափանի էլիպտիկ հավասարման համար Ֆեդորենկո-Բախալովի մեթոդը	97
Ղ. Ս. Ղազարյան. Դիտողություն Ֆուրյեի շարքերի տարամիտության վերաբերյալ	116
Դ. Ա. Բաղսեդյան. Մերոմորֆ ֆունկցիաների α -կետերի և ափսոսանքի տեղերի փոխադարձ դասավորության մասին	124
Դ. Ռ. Ալեքսանդրյան, Կ. Ա. Յաղճյան. Կոշու խնդրի կոռեկտության պայմանները և եղակիսությունների տարածումը բազմապատիկ ռնտֆազորիչներ ունեցող հավասարումների համար	134
2. Դ. Ներսիսյան, Ա. Ա. Պապոյան. Տեպլիցի և Հանկելի զամար մատրիցայի հակադարձի կոռուցումը	150

СОДЕРЖАНИЕ

Г. М. Айрапетян. Кратная интерполяция в подклассах H^∞ и базисность рациональных дробей в слабой топологии L^∞	81
Л. А. Оганесян. Метод Федоренко—Бахвалова для двумерного эллиптического уравнения в случае задачи Дирихле	97
К. С. Казарян. Замечание о расходимости рядов Фурье	116
Г. А. Барсегян. О взаимном расположении асимптотических мест и α -точек мероморфных функций	124
Г. Р. Александрян, К. А. Ягджян. Условия корректности задачи Коши и распространение особенностей решений уравнений с кратными характеристиками	134
А. Б. Нерсисян, А. А. Папоян. Построение матрицы, обратной сумме матриц Теплица и Ганкеля	150

CONTENTS

H. M. Hairapetian. Multiple interpolation in the subclasses of H^∞ and basisity of rational fraction in weak L^∞ -topology	81
L. A. Oganestian. The Fedorenko—Bakhvalov's method for Dirichlet's problem for elliptic equation in two dimensions	97
K. S. Kazarian. A remark on divergence of Fourier series	116
G. A. Barsagian. On the arrangement of asymptotic paths and α -points of meromorphic functions	124
G. R. Alexandrian, K. H. Yagdjian. On the correctness of the Cauchy problem & propagation of the singularities of the differential equations with real multiple characteristics	134
A. B. Nersesian, A. A. Papoyan. Construction of matrix inversed to the sum of Toplitz and Henkel matrices	150